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Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l'acta anterior. 
2. Actualització del calendari d'extinció d'Enginyeria Electrònica de segon cicle. 
3. Estat del Grau d'Enginyeria Electrònica de Telecomunicació. 
4. Informacions. 
5. Precs i preguntes. 

 
 
Actua com a secretari el Dr. Atilà Herms Berenguer 
 
 
 



ACTA: 
 

 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
 
S’aprova l’acta anterior sense cap esmena. 
 
 
2. Actualització del calendari d'extinció d'Enginyeria Electrònica de segon cicle. 
 
S’han anat extingint assignatures depenent de l’itinerari d’entrada i al ritme que estan apareixent al 
grau. 
 
En quant a l’assignatura “Organització d’empreses” es demana a la representant del departament 
d’Economia i Organització d ‘empreses l’opinió i pensa que es pot extingir perquè hi haurà pocs 
alumnes. Es demana als alumnes la seva opinió o comentari. 
 
S’aprova el calendari proposat i adjunt. Cal puntualitzar que l’alumne paga menys matrícula si està 
extingida sense docència. 
 
 
3. Estat del Grau d'Enginyeria Electrònica de Telecomunicació. 
 
El cap d’estudis informa que les notes són lleugerament millors que l’any passat. S’informa que un 
grup de 5-6 alumnes crea problemes a classe d’actitud, es proposa que el cap d’estudis indiqui al 
tutor que parli amb ells i intenti reconduir la situació. 
 
 
4. Informacions. 
 
S’està començant a establir l’horari de tercer curs i s’intentarà que es faci pel matí, excepte les 
pràctiques de laboratori que es puguin implementar alguna tarda.  
 
Possiblement el quart curs es faci en horari de tarda, ja es tractarà en futurs consells d’estudis. 
 
S’obre un petit debat on algun alumne opina que potser seria bo fer ho a la tarda per poder treballar 
però la opinió del professorat pensa que en general és millor l’horari de mati. 
 
El Cap d’estudis informa sobre la distribució d’aules per als tres cursos. 
 
 
5. Precs i preguntes. 
 
El Dr. Jaume López indica que hi ha alguns problemes amb la inscripció d’alumnes al campus 
virtual, es demanarà que es solucionin. En referència a aquest tema el cap d’estudis sol·licitarà tenir 
un compte especial de campus virtual per poder accedir i poder enviar informació o alguna 
comunicació a alumnes de determinades assignatures i per tasques generals de control. 
 
El Dr. Manuel Varela, comenta que en el cas dels alumnes que poden escollir avaluació única, 
demana quan es rebrà la llista d’avaluació única. La Sra. Laura Guerra informa que aquesta llista es 
fa arribar al coordinador de l’assignatura la setmana després d’acabar el termini per acollir-se a 
l’avaluació única. En tot cas, si no s’ha rebut, es pot demanar a la Secretaria de Facultat. 



 
El Dr. Jaume López demana que caldrà fer un anàlisi de notes, per tal d’avaluar la normativa de 
permanència i els seus resultats. 
 
Els alumnes reclamen crèdits de representació dins dels 6 crèdits establerts, s’informa que s’està 
fent una normativa al respecte. 
 
El Sr. Luis Botaya demana informació sobre beques Erasmus i mobilitat, s’informa que per al grau 
a partir de tercer curs es podrà accedir a les beques de mobilitat. 
 
 
Es conclou la sessió a les 12’10 
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